



Health, Seniors and Active Living

Population and Public Health
4th Floor; 300 Carlton Street
Winnipeg MB R3B 3M9
CANADA

Santé, Aînés et Vie active

Population et santé publique
4^e étage; 300, rue Carlton
Winnipeg MB R3B 3M9
CANADA

October 23, 2020

Dear Parent/Guardian:

Due to the current high volume of COVID-19 cases in Manitoba, your school immunization clinic was postponed. You will receive further communication in the coming weeks about rescheduling the clinic.

The School Immunization Program primarily occurs in grade 6 and grade 8 or 9. This will affect your child(ren) in varying degrees depending on their grade. The vaccines given in grade 6 offer protection against three diseases while the vaccine recommended in grade 8 or 9 is a booster vaccine as it “boosts” the protection your child(ren) received during their routine childhood immunizations.

We apologize for any disruption this causes. If you choose to have your child(ren) immunized before the school clinic is rescheduled, contact your primary care provider.

For more information about Manitoba’s Immunization Program including information about the vaccines recommended for your child(ren), please visit:

www.manitoba.ca/health/publichealth/cdc/div/index.html.

Sincerely,

Dr. Brent Roussin, MD, JD, MPH, FRCPC
Manitoba Chief Provincial Public Health Officer



Health, Seniors and Active Living

Population and Public Health
4th Floor; 300 Carlton Street
Winnipeg MB R3B 3M9
CANADA

Santé, Aînés et Vie active

Population et santé publique
4^e étage; 300, rue Carlton
Winnipeg MB R3B 3M9
CANADA

Le 23 octobre 2020

Destinataires : Parents ou tuteurs d'enfants de la 6^e année

Bonjour,

En raison du volume actuel élevé de cas de COVID-19 au Manitoba, votre clinique de vaccination scolaire a été reportée. Vous recevrez d'autres communications dans les semaines à venir concernant la nouvelle date de tenue de la clinique.

Le programme d'immunisation scolaire se déroule principalement en 6^e année et en 8^e ou 9^e année. Cela touchera votre ou vos enfants à des degrés divers selon leur niveau scolaire. Les vaccins administrés en 6^e année offrent une protection contre trois maladies, tandis que le vaccin recommandé en 8^e ou 9^e année est un vaccin de rappel, car il « renforce » la protection que votre ou vos enfants ont reçue lors de leurs vaccinations de routine.

Nous nous excusons pour tout inconfort que cela pourrait causer. Si vous choisissez de faire vacciner votre ou vos enfants avant que la nouvelle clinique scolaire soit tenue, vous pouvez vous adresser à votre fournisseur de soins de santé.

Pour de plus amples renseignements sur le programme d'immunisation du Manitoba, y compris sur les vaccins recommandés pour votre enfant ou vos enfants, veuillez consulter le site suivant : www.manitoba.ca/health/publichealth/cdc/div/index.fr.html.

Veillez agréer nos meilleures salutations.

Dr. Brent Roussin, MD, JD, MPH, FRCPC
Manitoba Chief Provincial Public Health Officer